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Изх. № . . . . . . . . . . . . . . ./ . . . . . .   . . . . . .  

 
 
 

     П Р О Т О К О Л 
 
          № 1 

 
Днес 06.11.2015 г. в Заседателната зала на Община Дупница, Общинския съвет 

проведе I-то тържествено редовно заседание. 
На заседанието от 33 общински съветници, присъстваха 33. 
На заседанието присъстваха още: Г-н Виктор Янев – Областен управител на област 

Кюстендил, г-жа Радослава Чеканска – зам. Областен управител на област Кюстендил, г-жа 
Гергана Сетославова, г-н Методи Чимев – Кмет на Общината, служители на общинска 
администрация, кметове на кметства, журналисти, граждани. 

Заседанието бе открито в 11.00 часа от г-н Виктор Янев – Областен управител на 
Област с административен център Кюстендил. 

 
Г-Н ВИКТОР ЯНЕВ - Областен управител: 
Уважаеми гости. 
Добре дошли на днешното първо заседание на Общински съвет Дупница.  
Уважаеми г-н Чимев. 
Уважаеми кметове на кметства. 
Уважаеми общински съветници. 
Удоволствие и чест е естествено за мен е да изпълня законовия си дълг да обявя 

Дневния ред на първото заседание и да дам ход на това заседание за мандат 2015 – 2019 год. 
на Общински съвет Дупница. 

Преди да Ви кажа две думи, ще Ви кажа Дневния ред по който ще протече днешното 
заседание. Знаете, че първото си заседание новоизбраните кметове на кметства, Кмет на 
община, общински съветници трябва да положат клетва. След полагането на клетва 
заседанието продължава с една единствена точка и това е избор на Председател на 
Общински съвет – Дупница. И последната точка е други, ако има естествено. 

След полагането на клетва знаете съгласно Закона най-възрастния от общинските 
съветници, т.е. най-мъдрия общински съветник ще проведе първото заседание на ОбС.  

Само преди преброени дни Община Дупница направи своя избор и благодарение на 
който избор сега пред мен стоят новоизбраните общински съветници, кмета на общината и 
кметове на кметства. Искрено се надявам и съм уверен, че този избор е правилният избор от 
дупничани и, че Вие всички ще дадете благодарение на своите професионални умения, 
качества и компетентности, ще дадете всичко от себе си, за да работите в интерес и само 
единствено на своите съграждани. 

Убеден съм, че тук от тази зала ще излязат решения, които имат една единствена цел 
и това е благоденствието на жителите на Община Дупница. 
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Казах го вчера ще го кажа и днес. Бъдете горди, че сте избрани от хората, бъдете 
всеотдайни и упорити в работата си за хората и бъдете достойни при взимане на решенията 
за и в името на хората. Пожелавам един успешен, ползотворен и пълноценен мандат 2015 – 
2019 год. 

Благодаря. 
/аплодисменти/ 
 
Сега ще дам думата на Председателя на Общинската избирателна комисия г-н 

Здравко Василев да връчи удостоверенията на мета на общината, на кметовете на кметства и 
общинските съветници.  

Заповядайте г-н Василев. 
 
Г-Н ЗДРАВКО ВАСИЛЕВ – Председател на ОИК-Дупница: 
Добър ден на всички. 
Моля при мен да заповяда новоизбрания нов Кмет на Община Дупница – Методи 

Христов Чимев. 
 /аплодисменти/ 
 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избрана: 
Ани Христова Йорданова 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Асен Георгиев Пилев 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Асен Сотиров Илиев 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Вергил Георгиев Кацов 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избрана: 
Виолета Генчева Инкьова 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избрана: 
Виолета Йорданова Зашева 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Георги Асенов Пехливанска 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Георги Милчов Райнов 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избрана: 
Даниела Стойчова Симова 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избрана: 
Дилиана Тошева Диканска 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
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Димитър Василев Крекманов 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Емил Димитров Гушеров 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Емил Иванов Христов 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Емил Стойнев Станкев 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Златко Пламенов Славев 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Ивайло Любенов Константинов 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Ивайло Петров Шаламанов 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Иван Миланов Раков 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Йонко Йорданов Гергов 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Йордан Георгиев Никулчин 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Йордан Крумов Йорданов 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Йордан Стоянов Димитров 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Кирил Димитров Кирилов 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Костадин Крумов Костадинов 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Крум Богданов Бонев 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избрана: 
Лорета Методиева Николова 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Николай Димитров Табаков 
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С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 
съветник в Община Дупница е избран: 

Павел Ангелов Коларски 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Пламен Петров Соколов 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Славчо Илиев Павлов 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Станислав Христов Павлов 
С Решение № 292/27.10.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
Стоян Емилов Стоянов 
С Решение № 329/04.11.2015 г. на Общинска избирателна комисия за общински 

съветник в Община Дупница е избран: 
33. Матей Николов Попниколов 
 
/аплодисменти/ 
 
Сега преминаваме към връчване на удостоверенията на кметовете на кметства. 
С Решение № 282/27.10.2105 г. за Кмет на кметство с. Баланово – Явор Иванов 

Митов. 
С Решение № 283/27.10.2105 г. на Общинска избирателна комисия е избран за Кмет 

на кметство Бистрица – Кирил Чавдаров Огненски. 
С Решение № 319/02.11.2105 г. на Общинска избирателна комисия е избран за Кмет 

на с. Блатино – Димитър Пантев Дудин. 
С Решение № 322/02.11.2105 г. на Общинска избирателна комисия е избран за Кмет 

на с. Джерман – Ангел Кирилов Цветков. 
Решение № 327/02.11.2105 г. е избран за Кмет на с. Дяково – Росица Лазарова 

Илиева. 
Решение № 324/02.11.2105 г. на Общинска избирателна комисия е избран за Кмет на 

кметство с. Крайници – Мариана Кирилова Димитрова. 
Решение № 325/02.11.2105 г. на Общинска избирателна комисия за Кмет на с. 

Палатово е избран – Христо Ангелов Костадинов. 
Решение № 287/27.10.2105 г. на Общинска избирателна комисия за Кмет на с. 

Пиперево е избрана – Утеха Петрова Маноилова. 
Решение № 320/02.11.2105 г. за Кмет на кметство с. Самораново е избрана – Райна 

Боянова Александрова. 
Решение № 326/02.11.2105 г. на Общинска избирателна комисия за Кмет на с. 

Тополница е избран – Ананий Божилов Ангарев. 
Решение № 323/02.11.2105 г. за Кмет на с. Червен брег е избрана – Силвия 

Викентиева Тодорова. 
Решение № 321/02.11.2105 г. за Кмет на с. Яхиново е избрана – Софка Венчова 

Скоклева. 
 
/аплодисменти/ 
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Г-Н ВИКТОР ЯНЕВ - Областен управител: 
Благодаря г-н Василев.  
На основание чл. 32, ал. 1 от ЗМСМА всички кмета на общината, кметовете на 

кметства и общинските съветници трябва да положат клетва. За това всички моля да 
станете. 

Само тези, които трябва да се закълнат повтаряйте след мен. 
“Заклевам се в името на Република България да спазвам Конституцията и законите 

на страната и във всичките си действия да се ръководя от интересите на гражданите на 
община Дупница и да работя за тяхното благоденствие. Заклех се!” 

 (Общинските съветници положиха клетва , както кмета на общината и кметовете на 
кметства .) 

/аплодисменти/ 
Честито на всички. Можете да седнете.  
За да продължим своята работа както казах на основание чл. 23, ал. 3 от ЗМСМА 

заседанието ще продължи да ръководи най- мъдрия, най-възрастия общ.съветник г-н 
Пехливански. Заповядайте. 

/аплодисменти/ 
 
Г-Н ГЕОРГИ ПЕХЛИВАНСКИ - общ. съветник: 
Уважаеми колеги, 
Уважаеми гости. 
Приемам, че съм най-възрастния общ.съветник и затова ми се полага да водя част от 

заседанието. Като гледах как пушите във фоайето сигурно ще надбягам половината в кръга 
на шегата. Приготвил съм си едно съвсем кратко приветствие към общ. съветници на базата 
на моя опит, тук няма никаква партийна мешавина така да се каже. 

Уважаеми общ.съветници. 
Досега ние бяхме успешни какндидат общ.съветници оттук нататък трябва да 

докажем, че сме и успешни  общ.съветници, защото вече сме част от местното 
самоуправление в България. Всички ние сигурно имаме много добри идеи, но ни предстои 
да намерим най-правилния път, най-правилния начин за тяхната реализация. 

Има много въпроси, които сигурен съм че нашите съграждани си задават сега. Как 
този шарен ОбС ще се справи с техните потребности от повече по-качествени и по-евтини 
услуги. Как ще работят кмет и ОбС? Как ще решаваме всекидневните проблеми като 
едновременно с това гледаме мащабно напред? Според мен трябва безпристрасно да 
извлечем  поуките от последните мандати, за да можем да надграждаме. 

Уважаеми колеги, не трябва да забравяме че ние сме в конкуренция за европроектите 
със съседните общини. Ще спечелят тези общини, в  които двата избрани органа ОбС и кмет 
показват единодействие. Ще спечелят тези, които мислят по-бързо и по- ефективно над 
останалите. Накрая, въпреки че в едни избори има победители и зцагубили трябва да 
припомним никой не е по-висок от другия най-високо е доверието на гражданите ни към  
всички нас. Нека не го рушим за лични амбиции и самоцелно противопоставяне. И за 
едните и другите са гласували хиляди. Развитието на нашата община е постоянен процес на 
приемственост и надграждане. 

Благодаря за вниманието. 
/аплодисменти/ 
Предполагам, че дневния ред е даден. Не трябва да гласуваме тези 2 точки върху 

които ще разсъждаваме. Те са - гласуване на комисия и с това предлагам да започнем 
гласуване на комисия  за изборния процес. След това избиране на председател от вас и трето 
прдложения и въпроси. Смятам, че нямате против.  
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За избор на комисия искам да разясня, че в правилника е заложено комисията да се 
състои от 5 членове. Нямаме възможност с гласуване да променим техния брой, затова ще 
призова всеки да си направи предложението и да се ограничи в тази бройка. Комисията се 
гласува амблок.  

 
Г-Н ВИКТОР  ЯНЕВ – Областен управител: 
Да уточня състава, числения състав трябва да го гласувате. Може да бъде от 3,5,7 не 

трябва да бъде 4 и 6. Сега в момента специално за избор може да го гласувате. Това, че 
правилника на досегашния ОбС ….не значи, че сега така ще бъде. 

 
Г-Н ГЕОРГИ ПЕХЛИВАНСКИ - общ. съветник: 
Добре аз съм на малко по –различно мнение, но ще се вслушам в мнението на областия 

управител. 
Добре тогава предложения за броя на състава на изборната комисия. Моето е 5 човека. 
Очаквам предложения. Ако няма да гласуваме колеги общ.съветници комисията, която 

ще проведе избора да се състои от 5 члена. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “           33 
“ ПРОТИВ “                     няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                     няма 
 
Приема се 5 членна комисия. 
Трябва да гласуваме и членовете  на комисията. 
Давам думата за предложения. 
Заповядайте. 
 

Г-Н ИВАЙЛО КОНСТАНТИНОВ - общ. съветник: 
От името на ГЕРБ предлагам Йордан Йорданов. 
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ - общ. съветник: 
Г-н Председател, 
Уважаеми гости от името на ОДБ предлагам г-н Гергов, защото е единствения юрист 

общ.съветник. Използвам случая да го предложа и за председател на комисията. 
 
Г-Н СТАНИСЛАВ ПАВЛОВ общ. съветник: 
От името на БСП предлагам  Златко Славев. 
 
Г-Н ГЕОРГИ ПЕХЛИВАНСКИ - общ. съветник: 
Заповядайте. 
 
Г-Н ВЕРГИЛ КАЦОВ - общ. съветник: 
Уважаеми г-н кмете, 
Уважаеми г-н Председателстващ. 
От името на Народен съюз предлагам Ивайло Шаламанов. Ще ми трябва малко 

време да свикна, че някой друг говори от името но ОДБ. Това в кръга на шегата. 
 
Г-Н ГЕОРГИ ПЕХЛИВАНСКИ - общ. съветник: 
Други предложения? 
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Г-ЖА ВАЛЕНТИНА ЗАШЕВА - общ. съветник: 
От името на Движение 21 Пламен Соколов. 
 
Г-Н ГЕОРГИ ПЕХЛИВАНСКИ - общ. съветник: 
Уважаеми колеги има ли други предложения? Ако няма да предложиме на гласуване 

амблок. 
Гласувайте за този състав на комисията. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “           33 
“ ПРОТИВ “                     няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                     няма 
 
Приема се  комисията единодушно. 
За председател беше предложен Йонко Гергов. Ако няма други предложения 

гласувайте колеги. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “              33 
“ ПРОТИВ “                      няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                     няма 
 
Избран е и председател на комисията. 
 
Г-Н ВИКТОР  ЯНЕВ – Областен управител: 
Продължаваме с предложения за Председател на ОбС. 
 

Г-Н ГЕОРГИ ПЕХЛИВАНСКИ - общ. съветник: 
Заповядайте. Г-н Костадинов заповядайте. 
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ - общ. съветник: 
Уважаеми г-н кмете, 
Уважаеми г-н Председател, 
Уважаеми гости. 
Групата на ОДБ декларираме, че няма да излъчим кандидат за председател, защото 

считаме, че партията спечелила изборите трябва да излъчи такъв кандидат. 
Благодаря. 
  
Г-Н ГЕОРГИ ПЕХЛИВАНСКИ - общ. съветник: 
Други предложения? Заповядайте. 
 
Г-ЖА ВИОЛЕТА ИНКЬОВА - общ. съветник: 
Уважаеми дами и господа групата на ПП ГЕРБ предлага кандидатурата на г-н Ивайло 

Константинов, тъй като той познава естеството на работа, доказал е своито организаторски 
качества и считаме, че несъмнено ще бъде обединител на политическия спектър в настоящия 
ОбС.  

Благодаря. 
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Г-Н ГЕОРГИ ПЕХЛИВАНСКИ - общ. съветник: 
Благодаря и аз. 
Други предложения? Напомням, че тук няма гласуване. Колкото се продложат, толкова 

ще участват.  
Заповядайте. 
 
Г-Н ВЕРГИЛ КАЦОВ - общ. съветник: 
Уважаеми г-н Председателстващ. 
Аз също ще изразя позиция на групата на Народен съюз. Ние също няма да правим 

предложение. Тук се разминаваме категорично с колегата Костадинов, защото в залата има 
лекари и знаят, че преяждането не води до нищо хубаво, че трябва да има споделяне. Защото 
споделянето на властта е и споделяне на отговорности. Аз познавам личните качества на г-н 
Константинов. Той беше 2 години отличен председател. Не се съмнявам, че ще бъде добър 
председател, но смятам че е здравасловно както за дупнишката общественост така и за 
партията спечелила категорично изборите ГЕРБ да сподели тази отговорност. Гласуването е 
тайно но ние  ще обявим нашата позиция. За нас трябва да бъде председателят от РБ, защо не 
от  групата на ОДБ на която аз бях доскоро председател, защо не от БДЦ. За БСП вече имам 
друго мнение, защото ми омръзна да ни вкарват в коалиция с БСП. И то единствено, защото 
аз и мои колеги от Народен съюз си позволихме да работим мажоритарно на последните 
избори и пак ще го направим ако се наложи подкрепяйки кандидатурата на д-р Ибришимов, 
защото мислехме и все още мислим, че той щеше да бъде един успешен кмет. Именно такъв 
кмет г- н Чимев  ви пожелаваме да бъдете и вие,  един успешен кмет на Дупница, защото 
община Дупница има нужда от кмет обединител наистина. Кмет, който да бъде избран с 
повече от 50% от гласовете на дупничани а не с 1/5. 

Желая ви успех. Изразих нашата позиция. Надявам се да има и други кандидатури. 
Посиняването на картата, почервеняването на картата, дали ще бъде тя оранжева …знаеме 
какви са последствията. 

Благодаря. 
 
Г-Н ГЕОРГИ ПЕХЛИВАНСКИ - общ. съветник: 
Благодаря. Чакам други предложения. Заповядайте. 
 
Г-Н ЕМИЛ ХРИСТОВ - общ. съветник: 
От името на БДЦ предлагаме кандидатурата на инж. Георги Милчов Райнов. 

 
Г-Н ГЕОРГИ ПЕХЛИВАНСКИ - общ. съветник: 
Досега двама претенденти. Имаме ли още предложения? Няма ли? 
Давам думата на г-н Соколов. 
Запавядайте. 
 
Д-Р ПЛАМЕН СОКОЛОВ - общ. съветник: 
Думата я взех по моите представи за процедура. 
Уважаеми колеги, на всичките желая здраве и успех. Града ни го заслужава. Г-н 

Чимев на вас персонално тъй като знам отговорността на кмета на града каква е. Използвам 
правата, което взех за процедура така го нарекох да декларирам следното нещо. През 
последната седмица между двата тура в духа на публичността искам да заявя пред всички 
общ.съветници, че в ден понеделник се срещнах с г-н Чимев и г-н Ивайло Константинов. В 
петък след обяд в 3 часа и половина се срещнах  с кандидата за втори тур Иван Ибришимов. 
Г-н Чимев от името на мен и на Виолета …ще я опознаете, най-вероятно ще има и нов член 
на ОбС след няколко дни на мое място. Казах най-вероятно. Искам да декларирам 
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следното.Открито, почтено в интерес на града ние двамата ще застанем зад кмета на гр. 
Дупница. Г-н Чимев искам да ви декларирам почтеността на един бивш кмет. Преди да 
броите 12 гласа на ГЕРБ, бройте моите два гласа. Така приемам разговорите, когато трябва 
да се водят в интерес на един град не в офиси и не на улици. Пред спортната зала проведох 
разговора с Иван Ибришимов. Смятам, че когато се правят някъде на 4, 6 или повече очи не 
пред гражданството на Дупница винаги може да навява някакви асоциации. Аз г-н Чимев от 
вас няма да искам продажба на кафене, нито ще искам строителни обекти напр. в 4-та 
детска градина за среднощна размяна на обзавеждането в санитарния и кухненския блок. Аз 
г-н Чимев декларирам докато съм общ.съветник ще направя само едно нещо. Ще браня 
интересите на града чрез вашите предложения. Няма да проявиме каквато и да е 
инициатива, която да навреди на интереса на града тъй като смятам, че когато кмета 
предложи нещо то е съблюдавано максимално, широко и отговорно интереса на града. 

 Благодаря. 
 
Г-Н ГЕОРГИ ПЕХЛИВАНСКИ - общ. съветник: 
Благодаря. Има ли някой друг да направи такива откровени изказвания като г-н 

Соколов? Ако няма да обявя 15 минути почивка за отпечатване на необходимите бюлетини. 
 
Г-ЖА ДРАГОСТИНА МУТАВЧИЕВА – нач.отдел “ГРАОН”: 
Уважаеми съграждани, скъпи гости.  
Днес 6 ноември 2015 г. имам огромното удоволствие  и възможност да поздравя инж. 

Методи Чимев. Уважаеми г-н Чимев от името на целият ваш екип най-сърдечно ви 
поздравявам с успешното ви преизбиране за кмет на община Дупница. Желая ви здраве, 
лично и семейно благоденствие,  успех във вашите начинания. Вярвайте в нас, както и ние 
вярваме във вас. На добър час и за много години. Честито. 

 
 
15 минути почивка. 
 
 
***  ***  ***  ***  *** 

 
(ВРЕМЕННАТА КОМИСИЯ ПРОВЕДЕ ПРОЦЕДУРА ЧРЕЗ ТАЙНО ГЛАСУВАНЕ 

ЗА ИЗБОР НА ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ) 
 
Г-Н ЙОНКО ГЕРГОВ - Председател на  комисията  по избор на Председател на ОбС: 
Дами и господа. 
От проведения избор и след преброяване на бюлетините резултата е следния: 
 
чрез тайно гласуване проведе избор за Председател на ОбС – Дупница. 
 
След преброяване на бюлетините резултатът е следния: 
- действителни бюлетини – 32 бр. 
- недействителни бюлетини - 1 бр.  
 
От тях: 
 
- “за”  Георги Милчов Райнов – 13 бр., 
- “за”  Ивайло Любенов Константинов - 19 бр. 
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За Председател на ОбС – Дупница общинските съветници избраха г-н Ивайло 
Любенов Константинов. 

/ръкопляскания/ 
 

 

ОТНОСНО: Избор на Председател на Общински съвет – Дупница. 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21/1/, т. 3; чл. 24/1/ и чл. 27/4/ от ЗМСМА, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 1 
 
1. Общински съвет – Дупница избира ИВАЙЛО ЛЮБЕНОВ КОНСТАНТИНОВ за 

Председател на Общински съвет – Дупница. 
 

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н ИВАЙЛО КОНСТАНТИНОВ – Председател на ОбС: 
Уважаеми общ.съветници благодаря за оказаното ми доверие.  
Прави ми приятно впечатление, че болшинството от състава на ОбС е изключително 

млад. Дупница има изключително добри шансове и молбата ми е ние всички заедно да ги 
оползотворим. Благодаря още веднъж за доверието. 

А сега ще минем по няколко процедурни теми. Първо ще помоля клетвените листа, 
когато станем да успеем да ги съберем по някакъв начин. 

Трябва да изберем комисия, която да работи по изготвянето на правилника за 
дейността на ОбС. С оглед максимална представителност и доколкото си спомням  едини 
ците като …макар и да не са групи единиците в ОбС бяха 9, затова ще предложа състава на 
комисията  по изготвянето на правилника да се състои от 9 члена. 

Има ли някакви други предложения? Ако няма ще гласуваме. 
Който е “за” комисията да се състои от 9 –ма члена, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “           33 
 “ ПРОТИВ “          няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                     няма 
 
Имате думата колеги да предлагате от всяка една група по човек. 
Заповядайте г-н Кацов. 
 

Г-Н ВЕРГИЛ КАЦОВ - общ. съветник: 
От името на групата на Народен съюз предлагам  Ивайло Шаламанов. 
 
Г-Н ИВАЙЛО КОНСТАНТИНОВ – Председател на ОбС: 
Благодаря ви. Заповядайте. 
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Г-Н ИВАН РАКОВ - общ. съветник: 
Предлагам инж. Костадинов. 
 
Г-Н ИВАЙЛО КОНСТАНТИНОВ – Председател на ОбС: 
Благодаря ви. 
 
Г-Н ГЕОРГИ РАЙНОВ - общ. съветник: 
От името на групата на БДЦ предлагам Павел Коларски. 
 
Г-Н ИВАЙЛО КОНСТАНТИНОВ – Председател на ОбС: 
Благодаря ви. 
Заповядайте г-н Бонев.  
 
Д-Р  КРУМ  БОНЕВ - общ. съветник: 
От името на ЕНП предлагам д-р Кирилов. 

 
Г-Н ИВАЙЛО КОНСТАНТИНОВ – Председател на ОбС: 
Благодаря ви. 
Заповядайте г-н Пехливански. 
 
Г-Н ГЕОРГИ ПЕХЛИВАНСКИ - общ. съветник: 
От  името на групата на БСП  Станислав Павлов. 
 
Г-Н ИВАЙЛО КОНСТАНТИНОВ – Председател на ОбС: 
Благодаря ви. 
 
Д-Р ПЛАМЕН СОКОЛОВ - общ. съветник: 
От мое и от името на Виолета предлагаме д-р Попниколов. 
 
Г-Н ИВАЙЛО КОНСТАНТИНОВ – Председател на ОбС: 
Благодаря ви г-н Соколов. 
Заповядайте г-н Костадинов. 
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ - общ. съветник: 
Йонко Гергов като юрист единствения от общ. съветници и него няма кой да го 

предложи. 
 
Г-Н ИВАЙЛО КОНСТАНТИНОВ – Председател на ОбС: 
Заповядайте г-н Гущеров. 
 
Г-Н ЕМИЛ  ГУЩЕРОВ - общ. съветник: 
Уважаеми г-н кмете, 
Г-н общински председател. 
От името на ПП ГЕРБ  предлагаме г-н Матей Попниколов, който вече беше 

предложен. 
 
Г-Н ИВАЙЛО КОНСТАНТИНОВ – Председател на ОбС: 
Заповядайте г-н Табаков. 
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Г-Н  НИКОЛАЙ ТАБАКОВ - общ. съветник: 
От името на РБ  предлагам Славчо  Павлов. 
 
Г-Н ИВАЙЛО КОНСТАНТИНОВ – Председател на ОбС: 
Благодаря ви. Дайте от ГЕРБ едно предложение. 
 
Д-Р МАТЕЙ ПОПНИКОЛОВ - общ. съветник: 
При създалата се ситуация предлагам Емил Гущеров. 
 
Г-Н ИВАЙЛО КОНСТАНТИНОВ – Председател на ОбС: 
Благодаря ви. 
Чета състава на комисията: 

- Ивайло Шаламанов, 
- Костадин Костадинов, 
- Павел Коларски, 
- д-р Кирил Кирилов, 
- Станислав Павлов, 
- д-р Матей Попниколов, 
- Йонко Гергов, 
- Емил Гущеров  и 
- Славчо  Павлов. 

 
Който е “за” комисията да бъде в този състав, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “              33 
 “ ПРОТИВ “          няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                     няма 
 

 
Имате предложения колеги за председател на комисията. 
Заповядайте г-н Костадинов. 
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ - общ. съветник: 
Йонко Гергов като единствения юрист  в комисията. 
 
Г-Н ИВАЙЛО КОНСТАНТИНОВ – Председател на ОбС: 
Благодаря г-н Костадинов. 
Имате думата за други предложения. Няма. 
Гласуваме г-н Гергов да бъде председател на комисията. 
Който е “за”, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “              33 
 “ ПРОТИВ “          няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                     няма 
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ОТНОСНО: Избор на временна комисия за изработване Правилник за организацията 

и дейността на Общински съвет – Дупница, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинска администрация.  

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т. 1 от ЗМСМА, Об.С прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 2 

 
1. Общински съвет Дупница избира временна комисия за изработване на Правилник 

за организацията и дейността на Общински съвет – Дупница, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинска администрация от 9 броя общински съветници, както 
следва: 

1. Йонко Йорданов Гергов - Председател 
2. Ивайло Петров Шаламанов 
3. Костадин Крумов Костадинов 
4. Павел Ангелов Коларски 
5. Кирил Димитров Кирилов 
6. Станислав Христов Павлов 
7. Матей Николов Попниколов 
8. Емил Димитров Гущеров  
9. Славчо  Илиев Павлов 
 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н ИВАЙЛО КОНСТАНТИНОВ – Председател на ОбС: 
Имате думата колеги в точка Разни за изказвания или някакви уточнения. 
Заповядайте г-н Гергов. 
 
Г-Н ЙОНКО ГЕРГОВ - общ. съветник: 
Благодаря г-н Председател, 
Г-н кмете, 
Колеги. 
Искам да помоля колегите, които преди малко бяха избрани в състава на комисията да 

се съберем в понеделник тук в тази зала след провеждането но общественото обсъждане от 
17.30 след това да останем в тази зала за заседание на комисията. 

Благодаря ви. 
 
Г-Н ИВАЙЛО КОНСТАНТИНОВ – Председател на ОбС: 
Благодаря. Г-н Пилев. 
 
АРХ.АСЕН ПИЛЕВ - общ. съветник: 
Без да подценявам компетентността на току що избраната комисия мисля, че  е добре в 

работата да участва може би досегашния ако е все още е…г-н Милен Попов със своя опит 
може да допринесе до довеждането но този правилник не до съвършенство, но така че да 
служи добре през следващия 4 годишен мандат. 
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Г-Н ИВАЙЛО КОНСТАНТИНОВ – Председател на ОбС: 
Благодаря г-н Пилев. 
Това е от компетенцията на комисията и ако прецени може да разговарят. 
Благодаря. Има ли други желаещи? 
Ако няма благодаря за участието и закривам заседанието на ОбС. 
 
 
 

 
 

Заседанието бе закрито в 12.50 часа. 
 
 
 
 
 
 
 
  ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА ОБС: 
     
             /  Ивайло  Константинов / 
                          
 
 
 
 
ПРОТОКОЛИСТИ:     
           

1. / Вяра  Бързачка - главен специалист”ООбС/ 
 

 
 

2. /  инж. Татяна  Инджева – старши  специалист ”ООбС”/   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 


